

**NEW !!!**

## PANTHER BUDDY DOLLY

The Buddy dolly is a versatile Film and Video Dolly. Compact measurements, extreme stability and variability will convince even demanding professionals.

With the patented Crab (4-wheel) and Steer (2-wheel) shiftbox, the Buddy dolly gets best agility.

*Der Buddy Dolly ist ein vielseitig einsetzbarer Film- und Videodolly. Die kompakten Maße, extreme Stabilität und Variabilität werden selbst anspruchsvolle Profis überzeugen.*

*Mit dem patentierten Crab (4-Rad) und Steer (2-rad) Lenkgetriebe bekommt der Buddy Dolly beste Agilität.*



H - Wheel



V - Wheel



Ice scates

With a variety of wheel configurations, the Buddy dolly drives on tracks and on any floor, even on ice. The gauge is adjustable from 36 cm (1'2") and 62 cm (2').

*Mit einer Vielzahl von Radkonfigurationen fährt der Buddy Dolly auf Schienen und auf jedem Boden, sogar auf Eis. Die Spurweite ist von 36 cm und 62 cm einstellbar.*

Info BUDDY E\_D 11.2006

## INFO

### PANTHER GmbH

Raiffeisenallee 3 | 82041 Oberhaching-Munich | Germany  
T +49.89.61 39 00 01 | F +49.89.61 31 00 0  
www.panther.tv | contact@panther.tv

